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OR.0022.119.2021 

 

Protokół Nr 119/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Rypinie 

z dnia 4 marca 2021 r. 

 

Osoby uczestniczące: 

Jarosław Sochacki – Starosta Rypiński 

Piotr Czarnecki – Wicestarosta Rypiński 

Monika Kalinowska – Członek Zarządu 

Piotr Makowski – Członek Zarządu 

Paweł Sobierajski - Członek Zarządu 

Joanna Fabiszewska - Skarbnik Powiatu 

Aleksandra Błaszczak - Sekretarz Powiatu 

 

oraz: 

Andrzej Ciborski – Samodzielne Wieloosobowe Stanowisko ds. Funduszy i Rozwoju 

Dorota Rumińska – Samodzielne Stanowisko ds. Zamówień Publicznych 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie: 

a) przyjęcie porządku obrad, 

b) przyjęcie protokołu, 

2. Omówienie spraw bieżących, 

3. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał, 

4. Wnioski i prośby mieszkańców, 

5. Opracowanie wniosku, 

6. Zakończenie. 

 

Ad. 1 

Posiedzenie rozpoczął o godzinie 8.15 Przewodniczący Zarządu Powiatu Starosta 

Rypiński Jarosław Sochacki witając zebranych członków oraz wszystkich uczestniczących w 

posiedzeniu. Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag. Protokół z poprzedniego 

Posiedzenia Zarządu nr 118/2021 przyjęto bez uwag. 
 

Ad. 2 

        Starosta poinformował, że w dniu 3 marca br. odbył wizytę w Narodowym Funduszu 

Zdrowia. Odbyła się rozmowa na temat szpitali i wizji przejęcia szpitali przez Państwo. Na 

chwilę obecną nie ma informacji na ten temat. Nadal trwa analiza i są prowadzone konsultacje. 

Była rozmowa także na temat kontraktu, który jest tylko na pół roku. Powiat Rypiński walczy 

o duży kontrakt na ortopedię. Starosta poinformował, że oddziały dziecięce są poza ryczałtem. 

Dyskutowano również o onkologii, ale to nie jest rentowane, gdyż musieliby być zatrudnieni 
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najlepsi specjaliści, aby przyciągnąć pacjentów. Rok temu było bardzo dużo problemów ze 

szpitalem i dużo zawirowań.   

Starosta poinformował, że najkorzystniejsza oferta dotycząca Dziennego Domu Pobytu wynosi 

958 tyś. zł, natomiast najwyższa około 1.400.000,00 zł.  

Pan Paweł Sobierajski powiedział, że wpłynęły cztery oferty i jest duża rozbieżność w kwotach. 

Wstępnie wszystkie oferty są już sprawdzone, ale są błędy głównie rachunkowe w 

kosztorysach.  

Wicestarosta Piotr Czarnecki zapytał: czy jest znaczna różnica między pierwszą, a drugą firmą? 

Pan Paweł Sobierajski odpowiedział, że różnica nie jest bardzo duża. 

Pan Piotr Makowski zapytał: skąd jest firma, która ma najkorzystniejszą ofertę? 

Pan Paweł Sobierajski odpowiedział, że  jest to firma, która robiła remont w Domu Dziecka. 

Pan Piotr Makowski powiedział, że trzeba być wyczulonym i mieć większą kontrolę nad firmą, 

aby nie było niepotrzebnych sytuacji jak w przypadku remontu Domu Dziecka. 

Starosta powiedział, że musi być kontrola, ale nie możemy wykluczyć tej firmy. Wszystko 

zależy od kierownika i inspektora. Jeśli patrząc na Dom Dziecka to prawdopodobnie Inspektor 

Nadzoru nie nadzorował. Obecnie jest Pan Łukasz Jędrzejewski - pracownik Wydziału 

Budownictwa Starostwa Powiatowego w Rypinie, który będzie to nadzorował.  

Pan Piotr Makowski powiedział, że Inspektor budowy bierze odpowiedzialność na siebie, 

ponieważ to on dokumenty podpisuje i przystawia pieczątkę.  

Starosta powiedział, że w tym przypadku duże koszty dotyczą przyłącza kanalizacji, wody, 

ciepła. 

Pani Skarbnik powiedziała, że oferty były następujące TYM-BUD 958 tyś. zł, WIXBUD 

1.398.000,00 zł, WESTERBUD Brodnica 1.065.000,00 zł oraz DOM Włocławek 978 tyś. zł, 

czyli jest 20 tyś. zł różnicy między najkorzystniejszymi ofertami.  

Starosta powiedział, że firma DOM Włocławek buduje halę dla ZS nr 3.  

Wicestarosta Piotr Czarnecki zapytał: jaki jest termin wykonania? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że do 30 czerwca br. musi być rozliczony, natomiast termin 

wykonania zamówienia tj. 23 czerwca br.  

Starosta powiedział, że rozliczone musi być do końca czerwca br., a na tą chwilę musi być z 

Urzędem Wojewódzkim jeśli chodzi o Senior +.  

Wicestarosta zapytał: czy do 30 czerwca br. muszą być zakończone prace remontowe i zakup 

wyposażenia też? 

Starosta odpowiedział, że tak. Jeśli zostanie wyłoniona już firma, to przystępuje się do 

ogłoszenia postępowania na wyłonienie firmy, która wykona wyposażenie. Starosta poprosił 

Pana Andrzeja Ciborskiego, aby przedstawił informacje na temat Dziennego Domu Pobytu. 

Pan Andrzej Ciborski powiedział, że zostały sprawdzone formularze i kosztorysy, ponieważ 

jest obowiązek to sprawdzić. Firma, która przedstawiła najniższą ofertę popełniła bardzo dużo 

błędów rachunkowych.  

Wicestarosta Piotr Czarnecki zapytał: czy po korekcie tych błędów nadal ta firma ma 

najkorzystniejszą ofertę? 

Pan Andrzej Ciborski  powiedział, że z oferty wyszło 779.122,41 zł, a po poprawkach oferta 

netto wyszła pomimo tylu błędów różnica nie była duża i ostatecznie wyszło 779.121,92 zł. 



3 

Pan Paweł Sobierajski zapytał: czy błędy może poprawiać pracownik Starostwa. 

Pan Andrzej Ciborski odpowiedział, że nawet musi i to jest art. 223 ust.2 pkt. 2 nowej ustawy 

o zamówieniach publicznych. W ofercie nr 4 zabrakło wymaganej tabeli oraz podsumowania.  

Starosta poprosił o informację jak najszybciej w jakim kierunku pójść i jeśli będą spełnione 

wszystkie wymogi wtedy zostanie podpisana umowa i firma  jak najszybciej musi wejść na plac 

budowy, bo jest bardzo krótki termin.  

Pani Dorota Rumińska powiedziała, że jest jeszcze drugi etap procedury i należy wystąpić jeśli 

uzna się, że oferty są prawidłowe to trzeba zgłosić się do wykonawcy o złożenie dokumentów 

i zweryfikować te dokumenty.  

Pan Paweł Sobierajski powiedział, że można już zweryfikować te oferty chociażby pod kątem 

takim, czy one są prawidło przygotowane i żeby np. jutro wystąpić do wykonawcy o 

uzupełnienie dokumentów. 

Pan Andrzej Ciborski powiedział, że najpierw trzeba wykazać co poprawić i dać wykonawcy 

zawiadomienie co zostało poprawione i w tym przypadku wykonawca w ciągu 3 dni musi się 

wypowiedzieć czy to przyjmuje i czy się zgadza.  

Pani Dorota Rumińska zapytała: czy Zarząd już podjął decyzję o ewentualnym dokładaniu 

środków do wysokości ceny najkorzystniejszej oferty?  

Pani Skarbnik odpowiedziała, że na ten moment jest odpowiednia kwota zabezpieczona na ten 

projekt, bo na zadanie jest przeznaczona większa kwota, ponieważ w tym zadaniu jest ujęte 

także wyposażenie.   

Pan Paweł Sobierajski powiedział, że zgadza się na tą ceną i jest „za”. 

Starosta powiedział, że wszystkim zależy, aby Dzienny Dom Pobytu powstał. Będzie to 

pierwszy taki obiekt w Powiecie Rypińskim.  

Pozostali Członkowie Zarządu również są jednogłośnie „za”. 

Starosta powiedział, że musi zostać jak najszybciej powołana komisja dotycząca budowy 

szkoły ZS nr 5.  

Starosta poinformował, że wszystkie kwestie dotyczące obwodnicy zostały wyjaśnione z 

Wójtem.  

Starosta również poinformował o rozmowach w sprawie ścieżki rowerowej do samego 

Ostrowitego wzdłuż drogi wojewódzkiej. Koszt inwestycji będzie podzielony na 5 

samorządów. Całościowy koszt takiej ścieżki będzie wynosił około 6 mln zł, a na każdy 

samorząd przypadnie po 1.250.000,00 zł. 

 

Ad. 3 

Uchwała Nr 358/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie wyboru instytucji 

finansowej zarządzającej i prowadzącej pracownicze plany kapitałowe. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

Uchwała Nr 359/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie nabycia udziału w 

nieruchomości w drodze darowizny na rzecz Powiatu Rypińskiego. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
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Uchwała Nr 360/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie wyznaczenia 

Koordynatora do spraw dostępności. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

Ad. 4 

Zarząd Powiatu rozpatrzył następujące wnioski:  

1) Wojskowa Komenda Uzupełnień w Brodnicy zwraca się do Zarządu Powiatu w Rypinie z 

prośbą o wsparcie finansowe w kwocie 5.000,00 zł na okoliczność wykonania odznak 

pamiątkowych.  

Starosta poinformował, iż odbył rozmowę ze Starostą Brodnickim, który przekaże 1.500,00 zł. 

Starostwo z Golubia-Dobrzynia przekaże 4.000,00 zł na ten cel. Starosta powiedział, że 

rozmawiał również ze sponsorami, aby wspomóc WKU w Brodnicy. 

Monika Kalinowska zapytała: ile ogólnie potrzebują pieniędzy na ten cel? 

Starosta odpowiedział, że potrzebują 15 tyś. zł, ale wystąpili z wnioskiem do wszystkich o 

kwotę 5 tyś. zł. 

Wicestarosta Piotr Czarnecki jest za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku i przekazaniem 

kwoty 5.000,00 zł. Zapytał: czy już wcześniej WKU występowało o jakiekolwiek środki 

finansowe do Powiatu Rypińskiego? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że do tej pory jak ona pracuje to jest pierwszy taki wniosek z 

WKU z Brodnicy. 

Zarząd Powiatu deklaruje pomoc finansową w wysokości 4.000,00 zł na wyżej wymieniony 

cel, przekazanych na podstawie wystawionej faktury, po konsultacji z Wydziałem Finansowym 

Starostwa Powiatowego w Rypinie.  

 

2) Komisja Budżetu i Gospodarki wnioskuje do Zarządu Powiatu w Rypinie o zorganizowanie 

dla pracowników zajmujących się zamówieniami publicznymi Starostwa Powiatowego w 

Rypinie i jednostek podległych Starostwu Powiatowemu w Rypinie szkolenia z zakresu 

zamówień publicznych w związku ze zmianą od 1 stycznia 2021 r. ustawy o Zamówieniach 

Publicznych. 

Pani Sekretarz Aleksandra Błaszczak poinformowała, że pracownicy mają nieograniczony 

dostęp do szkoleń. Pani Dorota Rumińska co roku korzysta ze szkoleń. Jednostki podległe 

również mają budżety szkoleniowe. 

Pani Skarbnik Joanna Fabiszewska poinformowała, że w chwili obecnej szkolenia odbywają 

się on-line. Jeżeli jest szkolenie z zakresu księgowości to zapraszane są wszystkie osoby, 

których ten temat dotyczy. 

Pani Monika Kalinowska zwróciła uwagę, że zamówienia publiczne są skomplikowaną sprawą 

do której doszła jeszcze zmiana przepisów ustawy. Zdaniem Pani Moniki Kalinowskiej osoby 

z jednostek najchętniej tego działu nie chciałyby prowadzić. Jeżeli nie będzie sygnału z góry to 

te osoby raczej same nie będą zabiegały o takie szkolenia. 

Starosta poinformował, że wszystkie postępowania nie mogą być prowadzone przez Starostwo. 

PCOO już zorganizowało takie szkolenie dla szkół. Środki finansowe można pozyskać z 

funduszu przez Urząd Pracy na szkolenia, więc jednostki będą występowały o takie szkolenia.  



5 

Starosta zapytał Wicestarostę Piotra Czarneckiego o postępowanie na żywność, gdyż docierają 

informacje o problemach. 

Wicestarosta Piotr Czarnecki odpowiedział, że to postępowanie prowadzi Pan Andrzej Ciborski 

i w jego kwestii jest sprawdzenie tego wszystkiego.  

Zarząd Powiatu informuje, że pracownicy Starostwa Powiatowego w Rypinie uczestniczą w 

szkoleniach według zgłaszanego przez nich zapotrzebowania. Do udziału w szkoleniach 

zapraszani są także pracownicy podległych jednostek, a także na bieżąco pozyskiwane są im 

wszelkie materiały szkoleniowe. 

 

3) Wniosek o wydanie opinii dot. realizacji inwestycji drogowej pn.: „Rozbudowa drogi 

wewnętrznej w miejscowości Stępowo”. Zarząd Dróg Powiatowych w Rypinie opiniuje 

pozytywnie rozbudowę drogi wewnętrznej w miejscowości Stępowo realizowanej przez Wójta 

Gminy Rypin. 

Zarząd Powiatu po konsultacji z Zarządem Dróg Powiatowych w Rypinie pozytywnie opiniuje 

przedmiotowy wniosek. 

  

Ad. 5 

Starosta poinformował, że z uwagi na konieczność otwarcia i funkcjonowania nowo 

wybudowanej jednostki jaką jest Placówka Opiekuńczo-Wychowawcza Typu Specjalistyczno-

Terapeutycznego w Rypinie zachodzi pilna potrzeba podjęcia uchwały w sprawie utworzenia na 

terenie Powiatu Rypińskiego całodobowej placówki opiekuńczo-wychowawczej typu 

specjalistyczno-terapeutycznego, nadania statutu i zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, 

organizacyjnej i finansowej. Wobec powyższego zachodzi pilna potrzeba zwołania sesji. 

Zarząd Powiatu w Rypinie wnioskuje o zwołanie sesji Rady Powiatu w Rypinie w trybie art. 

15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym z proponowanym terminem 

10 marca 2021 r. (środa) z obecnością wszystkich radnych.       

    

 Ad. 6 

Starosta Rypiński Jarosław Sochacki podziękował za udział w posiedzeniu. W związku z 

wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu Powiatu w Rypinie Starosta Jarosław 

Sochacki zamknął o godz. 9:30 posiedzenie Zarządu Powiatu w Rypinie w dniu  

4 marca 2021 r. Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

 

           Starosta Rypiński 

 

             Jarosław Sochacki  

Protokołowała     

Anna Zaborowska                                                                    


